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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994 . (IX. 30. )
OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán emberi erő források miniszteréhez

„Miért változott meg az álláspontjuk? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Emlékezetes, hogy az előző kormányzati ciklusban a Fidesz nagyon határozottan tiltakozott a z
egészségügyi intézményrendszer tervezett átalakítása, különösen a fekvőbeteg intézmények összevonása, é s
az ágyszám-csökkentések ellen. Nem volt ez másként Szolnokon sem, ahol jelenleg is két intézmény, a
MAV Kórház és Rendelő intézet és a Hetényi Géza Kórház- és Rendelő intézet végez eredményesen
gyógyító tevékenységet. A szolnoki emberek számára ismert, hogy már 2004 óta megsz űntek a
párhuzamosságok a két intézmény között, megtörtént a szakmai feladatok megosztása . Az így kialakított
rendszer azóta is kiegyensúlyozottan működik . E nyilvánvaló el őnyök az előző egészségügyi vezetést i s
meggyőzték, és az akkori Kormány 2007-ben megállapodást kötött a reprezentatív vasuta s
szakszervezetekkel, amelyben garantálták a Szolnoki MÁV Kórház önállóságát . A kórház működés i
eredményei az elmúlt években visszaigazolták e döntés helyességét : nemcsak a gyógyító munkában
mutattak fel sikereket, hanem az intézmény gazdálkodása is kifejezetten eredményes volt, az el őző évet
tartozások nélkül zárta. Ezért nyár közepén óriási megdöbbentést keltett, mikor bejelentették a Szolnok i
MAV Kórház önállósága megszüntetését és a Hetényi Géza Kórházzal történ ő összevonását.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, miért változott meg a szolnoki kórházak integrációjával kapcsolato s
álláspontjuk? Mi indokolja az egyetlen megmaradt, példamutatóan eredményesen m űködő és gazdálkodó
MÁV Kórház önállóságának megszüntetését ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 21 .

Iváncsik Imre

országgy ű lési képviselő
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